
Todoriča v Ljubljano ni bilo
Skupščina Mercatorja Poslovanje naj bi bilo letos pozitivno
Ljubljana - Delničarji Merca-
torja na čelu z Agrokorjem so
na skupščini podelili razrešni-
co upravi pod vodstvom Tonija
Balažiča in nadzornikom, ki jim
predseduje Ante Todorič.

Vanja Tekavec

Pričakovanja, da bo včerajšnja
skupščina Mercatorja tudi pri-
ložnost za pogovor novinarjev s
PITim mojem Agro&rjg Jyj £8
Todoričem se niso uresničila, saj
ga sploh ni bilo na srečanje delni-
čarjev v Ljubljani. Namesto njega
je stanje v Mercatorju ob letu oso-
rej (torej slabo leto dni po prodaji
večinskega deleža) povzel njegov
prvi mož Toni Balažič in leto 2014
že uvodoma opisal kot »polno izzi-

vov in po svoje tudi zgodovinsko«,
saj se je. končalo z Agrokorjevim
prevzemom Mercatorja.

Čeprav je Mercator leto 2014
končal z visoko izgubo (na ravni
skupine jo je bilo za dobrih 44,5
milijona evrov), v družbi menijo,
da je bilo lansko poslovanje uspe-
šno. Še zlasti zato, ker je skupina
končala prestrukturiranje finanč-
nih obveznosti ter s tem dosegla
finančno stabilizacijo, ki je ključ-
nega pomena za njen dolgoročni
obstoj. »Mercator ima še za pribli-OD5-C/J. "ivi_i_ului niiu _»v. *-_* p*. _■_•__

žno 770 milijonov evrov dolga,« je
po skupščini povedal Balažič. Lani
se je nadaljevala tudi poslovna re-
organizacija, ki še ni končana. Še
lani je Mercator posloval na petih
trgih v regiji, letos pa le še na treh
»močnih trgih« - v Sloveniji, Srbiji
in Črni gori.

Številka eria v regiji
Balažič verjame tudi, da je Združi-
tev Mercatorja in Agrokorja pozi-
tivna sprememba za oba trgovca,
saj je skupna družba zdaj trgovec
številka ena v regiji. V Mercator-
ju verjamejo tudi, da bodo letos
poslovali pozitivno, kar pa ne bo
mogoče brez nadaljnjega reza v
stroške. V zadnjih dveh letih so jih
znižali za približno 60 milijonov
evrov: pri materialnih stroških,
storitvah, delno tudi pri stroških
dela. »Pred prevzemom smo v letu
in pol znižali število zaposlenih za
nekaj sto, tudi ali pa predvsem v
administraciji. Z optimizacijo na-
daljujemo tudi letos, vendar s pre-
cej manjšimi rezi pri zaposlenih
kot v minulih dveh letih,« je poja-
snil Balažič. Do jeseni bo slovenski
trgovec odpustil 90 ljudi.
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